
Grundejerforeningen Maltevang Hillerød, den 8. August 2016 
 v / Nina Schertiger 

Maltevang 20 
3400 Hillerød 
Tlf. 25 26 13 47 
Email nina.schertiger@gmail.com  

Referat af: 
                 Bestyrelsesmøde 
 
     Mandag d. 8. August 2016 kl. 19.30 hos Nina (#20) 

 
Til stede: Ole J, Ole F, Niels Martin, Åge og Nina 
Referent: Nina 
 
Agenda; 

1. Maskinparken - status og beslutning om græsslåningsmaskiner 

2. Save vissen gren af grantræ ude på Maltevang 

3. Status på opgaver fra havedagen 
4. Træernes tilstand efter sommeren med/uden vanding samt Elkorn 
5. Planlægning af grillfesten 
6. Gennemgang af aftalte opgaver  
7. Økonomi 
8. Eventuelt 
9. Næste bestyrelsesmøde 

 
Referat; 

1. Maskinparken - status og beslutning om græsslåningsmaskiner 

a. Stiga – den kører godt men er langsom 
b. MacCullock – den har det ikke godt, den kører stadig. Hvis den pludselig ikke virker, 

så må man benytte den anden maskine (maskinen er 7 år gammel, så den har klaret 

det godt) 

c. Vi har besluttet, at vente så længe som muligt med at købe en ny plæneklipper, så 

der sikkert kommer gode tilbud om et par måneder 

d. Hvis der opleves problemer med maskinerne så sig endelig til hos Ole J eller Åge 
2. Save vissen gren af grantræ ude på Maltevang 

a. Ole J taler med Troels for at få en vurdering af om det er noget vi kan lave selv, 

derefter kan vi beslutte næste skridt. Vi skal være sikre på at vi finder en sikker 

løsning 

3. Status på opgaver fra havedagen 

a. Vi gennemgik de aftalte opgaver, som alle der gennemført 
b. Ved malingen af sydsiden på carporten ud imod Skovledet er der desværre kommet 

en del maling på asfalt og fliser – vi har aftalt at der på næste havedag arbejdes på 

at fjerne malingen bla. med højtryksrenser, samt vi maler endevæggen igen. Hvis 

der er nogen i foreningen som har ideer eller erfaring med hvordan man renser 

fliser og asfalt for maling, så er input velkomment 

c. Nina taler med malerne i Bauhaus for at høre om de har en god løsning på opgaven 
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4. Træernes tilstand efter sommeren med/uden vanding samt Elkorn 

a. Alle træerne har overlevet sommeren indtil videre – der er en del der har deltaget i 

vandingen, mange tak for det  

b. Der er et par træer som ikke har det helt godt, så nu må vi se om de kommer sig og 

så tage en beslutning ifm. vedligeholdelsen fremover 
5. Planlægning af grillfesten 

a. Vi sender en endelig indbydelse, så vi kan få melding på hvor mange der deltager 
b. Vi køber kalvefilet (godt tilbud i Rema 1000) og pølser fra Meny slagteren 
c. Deltagerne tager selv service, tilbehør og drikkevarer med 
d. Grill festen afholdes i carporten ved Skovledet 
e. Nina vasker dugene, så de er klar til lørdag 
f. Indbydelse udsendt 8. august 

6. Gennemgang af aftalte opgaver som stadig er åbne  
a. Modernisering af vedtægter og forordninger – inden generalforsamling 2017 (Nina) 
b. Opsætning af hjemmeside hos PL (Niels Martin og Nina) 
c. Brændet er endnu ikke afhentet – hvis ikke det hentes så bliver det givet væk (Nina 

kontakter ham der har fældet træerne) 
d. Kontakte PL vedrørende carportene. Det drejer sig om, at vi tidligere har talt om, at 

vi ville kontakte PL for at høre om PL’s erfaringer omkring Grundejerforeninger og 
vedligeholdelse af carporte, der ikke er foreningens ejendom og dermed heller ikke 
er omfattet af foreningens primære aktivitet. Vi skal vel bare have PL til at 
bekræfte, at grænsen for foreningens involvering går ved maling af det udvendige 
træværk (for at bibeholde et ensartede udtryk). Alt andet vedligeholdelsesarbejde 
på carportene, må være forbeholdt de enkelte carportejere (Nina) 

e. Kloak på Maltevang ved bakken ligger meget lavt, vi tager fat i teknisk forvaltning 
om der kan laves reparation i løbet af efteråret (Ole #14) 

f. Det er nogen dage hvor der er så meget parkering på Maltevang ovre på den anden 
side af vejen, som gør at det er svært at kommer ud og ind fra vores p-pladser – 
teknisk forvaltning kontaktes for at høre hvad der kan gøres i løbet af efteråret (Ole 
#14) 

g. Bestyrelsen har tilsynspligt af fællesarealet – vi vil inden oktober sørge for at få en 
gartner ud til at gennemgå området inden vinteren (Niels Martin og Ole J indhenter 
et tilbud fra en gartner til at lave en gennemgang af området) 

7. Økonomi 
a. Det ser fint ud, der er ikke kommet nogen ekstra udgifter siden sidste møde 

8. Eventuelt 
a. Valg af nye pærer (Åge) Der er kørt en test ud for Anne-Marie #10, det er en pærer 

som bruger den halve strøm og som koster 80,- stykket. Vi har besluttet at Åge 
køber 20 pærer, så vi kan skifte alle pærer på forsiden, og så gemmer vi de brugte 
pærer til at skifte på bagsiden efter behov 

b. Undersøge hvordan vi er stillet hvis der vælter et træ ud over Skovledet, hvad er vi 
ansvarlige for (Ole #14) 

9. Næste bestyrelsesmøde 
a. Onsdag den 7. september kl. 19 hos Åge #12 
b. Efterårshavedag den 25. september – der afhentes flis i ugen efter 

 

Tak for et godt møde  
 

Hilsner Nina 


